
Протокол № 31

засідання постійної комісії обласної ради з питань
житлово-комунального господарства, будівництва та використання

природних ресурсів

від 23 квітня 2018 року                                                     м. Кропивницький

Склад комісії – 9 осіб

Присутні:   (7)
голова постійної комісії – Кайдаш Юрій Анатолійович;
заступник голови  постійної комісії – Ревенко Наталія Олександрівна;
секретар постійної комісії – Погребнюк Артем Анатолійович;
члени постійної комісії: Довбиш Іван Іванович;

Здебська Валентина Павлівна;
Могилей Михайло Миколайович;
Монашок Микола Дмитрович.

Відсутні:  (2)

член постійної комісії – Дичко Анатолій Дмитрович;
Ратенко Сергій Леонідович.

В засіданні постійної комісії взяла участь керуючий справами виконавчого
апарату обласної ради — Тимофієва Н.Г.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про  погодження  надання  спеціального  дозволу  на  користування
надрами комунальному підприємству “Гайворонський комунальник”.

Інформує: Корнюша  Олександр  Петрович –  директор  департаменту
інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації
Годованець  Микола  Васильович –  директор  комунального підприємства
“Гайворонський комунальник”
Волуйко Роман Тарасович – Гайворонський міський  голова

2. Про  затвердження  Переліків  видів  тварин  і  судинних  рослин,  які
підлягають особливій охороні на території Кіровоградської області.

Інформує: Ковтунов Олександр Володимирович –  директор департаменту
екології  та  природних  ресурсів  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації
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3. Про  звіт  про  виконання  програми  регулювання  чисельності
безпритульних  тварин  на  території  Кіровоградської  області  на  2012-
2017 роки.

Інформує: Ковтунов Олександр Володимирович –  директор департаменту
екології  та  природних  ресурсів  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

4. Про  виконання  заходів  обласної  цільової  програми  “Питна  вода
Кіровоградської області” на 2012-2020 роки.

Інформує: Довжук Ольга Василівна –  директор департаменту   житлово-
комунального господарства Кіровоградської обласної державної адміністрації

5. Про заключний звіт про результати  виконання обласної комплексної
програми  з  розроблення  (оновлення)  містобудівної  документації
територій  та  створення  містобудівного  кадастру  Кіровоградської
області на 2014-2017 роки.

Інформує: Кухаренко  Ірина  Олександрівна –  заступник  начальника
управління  регіонального  розвитку,  містобудування  та  архітектури
Кіровоградської обласної державної адміністрації

6. Про заключний звіт  про результати виконання програми будівництва
(придбання) доступного житла у Кіровоградській області на 2010-2017
роки.

Інформує: Кухаренко  Ірина  Олександрівна –  заступник  начальника
управління  регіонального  розвитку,  містобудування  та  архітектури
Кіровоградської обласної державної адміністрації

7. Про  заключний  звіт  про  результати   виконання  обласної  програми
забезпечення молоді житлом на 2013-2017 роки.

Інформує: Кухаренко  Ірина  Олександрівна –  заступник  начальника
управління  регіонального  розвитку,  містобудування  та  архітектури
Кіровоградської обласної державної адміністрації

8. Про виконання заходів  обласної  цільової  програми розвитку  водного
господарства  та  екологічного  оздоровлення  басейну  річки  Дніпро  на
період до 2021 року за 2017 рік.

Інформує: Бойко  Олександр  Трохимович –  заступник начальника
Кіровоградського обласного управління водних ресурсів.

9. Про погодження клопотання щодо приведення існуючого поділу лісів у
відповідність  до  Порядку  поділу  лісів  на  категорії  та  виділення
особливо захисних лісових ділянок по Новоєгорівській  сільській раді
Новоукраїнського району Кіровоградської області .
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Інформує: Ревенко Наталія Олександрівна – начальник Кіровоградського
обласного управління лісового та мисливського господарства.

10. Про  виконання  регіональної  екологічної  програми  “Ліси
Кіровоградщини” на 2016-2020 роки за 2017 рік.

Інформує: Ревенко Наталія Олександрівна – начальник Кіровоградського
обласного управління лісового та мисливського господарства.

11. Про повторне звернення громадськості Олександрійського регіону.
Інформує: Кайдаш Юрій Анатолійович – голова постійної комісії обласної
ради.

12. Про  погодження  надання  спеціального  дозволу  на  користування
надрами  комунальному  підприємству  “Дилинське  міське  комунальне
господарство” при Долинській міській раді.

Інформує: Кайдаш Юрій Анатолійович – голова постійної комісії обласної
ради.

13. Про депутатський запит депутата обласної ради Погребнюка А.А.
Інформує: Погребнюк Артем Анатолійович – депутат обласної ради.

1. Про  погодження  надання  спеціального  дозволу  на  користування
надрами комунальному підприємству “Гайворонський комунальник”.

Слухали: інформацію  директора  департаменту  інфраструктури  та
промисловості  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації
Корнюші О.П.,  представників  комунального  підприємства  “Гайворонський
комунальник”  про  лист  Державної  служби  геології  та  надр  України  від
26 лютого  2018  року  №  3379/03/12  18  стосовно  погодження  надання
спеціального дозволу на користування надрами з метою геологічного вивчення,
у тому числі  дослідно-промислової  розробки,  питних підземних вод ділянки
Гайворонського  водозабору  (15  свердловин),  що  знаходиться  на  території
Гайворонського району Кіровоградської області.

За результатами обговорення, голова постійної комісії Кайдаш Ю.А. поставив
на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома. 
2. Внести  на  розгляд  обласної  ради  проект  рішення  обласної  ради  з

даного питання.
3. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  погодити  надання

комунальному  підприємству  “Гайворонський  комунальник”  спеціального
дозволу на користування надрами з метою геологічного вивчення, у тому числі
дослідно-промислової  розробки,  питних  підземних  вод  ділянки
Гайворонського  водозабору  (15  свердловин),  що  знаходиться  на  території
Гайворонського району Кіровоградської області.
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Голосували: “за”-6 осіб 
“проти”-0 осіб
“утрим.”- 1 особа (Довбиш І.І.)

Вирішили:  Рішення № 242 (додається)

2. Про  затвердження Переліків  видів  тварин і  судинних рослин,  які
підлягають особливій охороні на території Кіровоградської області.

Слухали інформацію  директора  департаменту  екології  та  природних
ресурсів  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Ковтунова  О.В.
стосовно затвердження Переліків видів тварин і судинних рослин, які підлягають
особливій охороні на території Кіровоградської області.

За результатами обговорення голова постійної комісії Кайдаш Ю.А. поставив
на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  погодити  запропонований

проект рішення з зазначеного питання.
Голосували: “за”-7 осіб 

“проти”-0 осіб 
“утрим.”-0 осіб

Вирішили:  Рішення № 243 (додається)

3. Про  звіт  про  виконання  програми  регулювання  чисельності
безпритульних  тварин  на  території  Кіровоградської  області  на
2012-2017 роки.

Слухали інформацію  директора  департаменту  екології  та  природних
ресурсів  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Ковтунова  О.В.
стосовно  виконання  обласної  програми  регулювання  чисельності
безпритульних тварин на території Кіровоградської області на 2012-2017 роки.
Враховуючи  пункт  4  Порядку  формування  обласних  цільових  програм,
моніторингу та звітності про їх виконання, затвердженого рішенням обласної
ради  від  30  березня  2007  року  №  191,  за  результатами  обговорення  голова
постійної  комісії  Кайдаш  Ю.А.  поставив  на  голосування  наступний  проект
рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  Кіровоградській  обласній  державній  адміністрації

внести  на  розгляд  обласної  ради  заключний  звіт  про  виконання  програми
регулювання чисельності  безпритульних тварин на території  Кіровоградської
області на 2012-2017 роки.

Голосували: “за”-7 осіб 
“проти”-0 особа
“утрим.”-0 осіб

Вирішили:  Рішення № 244 (додається)

4. Про  виконання  заходів  обласної  цільової  програми  “Питна  вода
Кіровоградської області” на 2012-2020 роки.
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Слухали інформацію  директора  департаменту  житлово-комунального
господарства  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Довжук О.В.
щодо  виконання  заходів  обласної  цільової  програми  “Питна  вода
Кіровоградської області” на 2012-2020 роки, постійна комісія установила, що у
звітному  періоді  виконання  заходів  здійснювалося  за  рахунок  місцевих
бюджетів у сумі 2193,0 тис.грн., підприємств у сумі 281,548 тис.грн. та коштів
позики  Світового  банку,  заходи  у  галузі  водопровідно-каналізаційного
виконуються  у  рамках  фінансування,  реалізація  у  подальшому  заходів
дозволить  покращити  якість  надання  послуг  з  централізованого
водопостачання та водовідведення.

 Враховуючи вищевикладене, за результатами обговорення голова постійної
комісії Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію  щодо  виконання  заходів  обласної  цільової  програми
“Питна вода Кіровоградської області” на 2012-2020 роки за 2017 рік взяти до
відома.

Голосували: “за”-6 осіб 
“проти”-0 осіб 
“утрим.”-1 особа(Довбиш І.І.)

Вирішили:  Рішення № 245 (додається)

5. Про  заключний  звіт  про  результати   виконання  обласної
комплексної  програми  з  розроблення  (оновлення)  містобудівної
документації  територій  та  створення  містобудівного  кадастру
Кіровоградської області на 2014-2017 роки.

Слухали інформацію  заступника  начальника  управління  регіонального
розвитку, містобудування та архітектури Кіровоградської обласної державної
адміністрації  Кухаренко  І.О.  про  заключний звіт  про  результати  виконання
обласної  комплексної  програми  з  розроблення  (оновлення)  містобудівної
документації територій та створення містобудівного кадастру Кіровоградської
області на 2014-2017 роки.

Враховуючи  пункт  4  Порядку  формування  обласних  цільових  програм,
моніторингу та звітності про їх виконання, затвердженого рішенням обласної
ради  від  30  березня  2007  року  №  191,  за  результатами  обговорення  голова
постійної  комісії  Кайдаш  Ю.А.  поставив  на  голосування  наступний  проект
рішення комісії:

1. Рекомендувати  Кіровоградській  обласній  державній  адміністрації
внести  на  розгляд  обласної  ради  відповідний  проект  рішення  з  зазначеного
питання.

Голосували: “за”-7 осіб 
“проти”-0 осіб 
“утрим.”-0 осіб

Вирішили:  Рішення № 246 (додається)

6. Про  заключний  звіт  про  результати  виконання  програми
будівництва (придбання) доступного житла у Кіровоградській області на
2010-2017 роки.
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Слухали інформацію  заступника  начальника  управління  регіонального
розвитку, містобудування та архітектури Кіровоградської обласної державної
адміністрації  Кухаренко  І.О.  про  заключний  звіт  про  результати  виконання
програми  будівництва  (придбання)  доступного  житла  у  Кіровоградській
області на 2010-2017 роки.

Враховуючи  пункт  4  Порядку  формування  обласних  цільових  програм,
моніторингу та звітності про їх виконання, затвердженого рішенням обласної
ради  від  30  березня  2007  року  №  191,  за  результатами  обговорення  голова
постійної  комісії  Кайдаш  Ю.А.  поставив  на  голосування  наступний  проект
рішення комісії:

1. Рекомендувати  Кіровоградській  обласній  державній  адміністрації
внести  на  розгляд  обласної  ради  відповідний  проект  рішення  з  зазначеного
питання.

Голосували: “за”-7 осіб 
“проти”-0 особа
“утрим.”-0 осіб

Вирішили:  Рішення № 247 (додається)

7. Про заключний звіт про результати  виконання обласної програми
забезпечення молоді житлом на 2013-2017 роки.

Слухали: інформацію  заступника  начальника  управління  регіонального
розвитку,  містобудування  та  архітектури  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації  Кухаренко  І.О.  про  заключний  звіт  про  результати   виконання
обласної програми забезпечення молоді житлом на 2013-2017 роки.

Враховуючи  пункт  4  Порядку  формування  обласних  цільових  програм,
моніторингу та звітності про їх виконання, затвердженого рішенням обласної
ради  від  30  березня  2007  року  №  191,  за  результатами  обговорення  голова
постійної  комісії  Кайдаш  Ю.А.  поставив  на  голосування  наступний  проект
рішення комісії:

1. Рекомендувати Кіровоградській обласній державній адміністрації внести
на розгляд обласної ради відповідний проект рішення з зазначеного питання.

Голосували: “за”-7 осіб 
“проти”-0 осіб 
“утрим.”-0 осіб

Вирішили:  Рішення № 248 (додається)

8. Про  виконання  заходів  обласної  цільової  програми  розвитку
водного господарства та екологічного оздоровлення басейну річки Дніпро
на період до 2021 року за 2017 рік.

Слухали: інформацію заступника  начальника  Кіровоградського  обласного
управління водних ресурсів Бойка О.Т. про виконання заходів обласної цільової
програми розвитку водного господарства та екологічного оздоровлення басейну
річки Дніпро на період до 2021 року за 2017 рік, постійна комісія установила, що
обсяг фінансування в 2017 році згідно Програми передбачено 89070,0 тис.грн. (із
них 38550,0 тис.грн. - з Державного бюджету; 7860,0 тис.грн. – кошти місцевого
бюджету;  42660,0  тис.грн.-  кошти інших джерел),  фактичне  виконання  склало
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16879,3 тис.грн.(із них 12500,0 тис.грн. – кошти загального фонду Державного
бюджету  та  4379,3  тис.грн.  -  кошти  інших  джерел  тобто
сільгосптоваровиробників,  що  становить  19,0%  до  обсягу  фінансування
передбаченого Програмою, однак протягом звітного року кошти за напрямками не
виділялись. Станом на 30 вересня 2017 року Програми розроблені та затверджені
лише в семи районах області,  але ці  Програми в районах не реалізовуються ,
фінансування на заходи передбачені Програмою не виділяються. Обсяг коштів, які
пропонується залучати на виконання Програми, підлягають уточненню. На 2018
рік в бюджетних запитах враховані  завдання і  заходи щодо фінансування їх з
державного  бюджету,  виконавцем  яких  є  Кіровоградське  облводресурсів.
Враховуючи вищевикладене, за результатами обговорення голова постійної комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
Голосували: “за”-7 осіб 

“проти”-0 осіб 
“утрим.”-0 осіб

Вирішили:  Рішення № 249 (додається)

9. Про  погодження  клопотання  щодо  приведення  існуючого  поділу
лісів  у  відповідність  до  Порядку  поділу  лісів  на  категорії  та  виділення
особливо  захисних  лісових  ділянок  по  Новоєгорівській  сільській  раді
Новоукраїнського району Кіровоградської області.

Слухали: інформацію начальника  Кіровоградського  обласного  управління
лісового  та  мисливського  господарства  Ревенко  Н.О.  щодо  погодження
клопотання щодо приведення існуючого поділу лісів у відповідність до Порядку
поділу  лісів  на  категорії  та  виділення  особливо  захисних  лісових  ділянок  по
Новоєгорівській сільській раді Новоукраїнського району Кіровоградської області.
Враховуючи вищевикладене, за результатами обговорення голова постійної комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома. 
2. Рекомендувати депутатам обласної ради погодити запропонований 

проект рішення обласної ради з зазначеного питання.
Голосували: “за”-6 осіб 

“проти”-0 осіб 
“утрим.”-0 осіб
депутат  обласної  ради,  заступник  голови  постійної

комісії  ,  начальник  Кіровоградського  обласного  управління  лісового  та
мисливського господарства Ревенко Н.О. поінформувала про те, що не буде
брати  участь  у  голосуванні  з  даного  питання,  оскільки  існує  конфлікт
інтересів

Вирішили:  Рішення № 250 (додається)

10. Про  виконання  регіональної  екологічної  програми  “Ліси
Кіровоградщини” на 2016-2020 роки за 2017 рік.

Слухали: інформацію начальника  Кіровоградського  обласного  управління
лісового та мисливського господарства Ревенко Н.О. про виконання регіональної
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екологічної  програми  “Ліси  Кіровоградщини”  на  2016-2020  роки  за  2017  рік,
аналізуючи кількісні та якісні показники виконання програми за звітний період,
можна говорити про позитивну оцінку виконання програми. У повному обсязі
забезпечено  виконання  плану  створення  рекреаційно-просвітницьких  об’єктів;
раціональне  використання  лісових  ресурсів  повинно  бути  забезпечено
реконструкцією  лісових  доріг  протяжністю  7  кілометрів.  Фактично
реконструйовано  6,7  кілометри,  що  становить  97  відсотків  від  запланованого;
площа відновлення лісів становить 0,5 тис. га проти запланованих  0,5 тис. га або
100  відсотків;  рубки  формування  і  оздоровлення  лісів  заплановано  на  площі
3,0тис. га проведено на площі 4,3 тис. га, що становить 143 відсотки від річного
плану. Враховуючи вищевикладене, за результатами обговорення голова постійної
комісії Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома. 
Голосували: “за”-5 осіб 

“проти”-0 осіб 
“утрим.”-1 осіб (Довбиш І.І.)
депутат  обласної  ради,  заступник  голови  постійної

комісії  ,  начальник  Кіровоградського  обласного  управління  лісового  та
мисливського господарства Ревенко Н.О. поінформувала про те, що не буде
брати  участь  у  голосуванні  з  даного  питання,  оскільки  існує  конфлікт
інтересів

Вирішили:  Рішення № 251 (додається)

11. Про повторне звернення громадськості Олександрійського регіону.
беручи до уваги,  що  звернення громадськості Олександрійського регіону

стосовно  несправедливого  підвищення  цін  і  тарифів  на  газ,  електроенергію,
водопостачання  та  послуги  теплопостачання  неодноразово  обговорювалося  в
рамках  засідань  постійної  комісії,  а  також  з  огляду  на  ненадання  інформації
стосовно порушених питань Олександрійською міською радою, до повноважень
якої  належить  управління  об'єктами  житлово-комунального  господарства,
побутового, торговельного обслуговування, транспорту і зв'язку, що перебувають у
комунальній  власності  відповідних  територіальних  громад,  забезпечення  їх
належного  утримання  та  ефективної  експлуатації,  необхідного  рівня  та  якості
послуг  населенню,  за  результатами  обговорення  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома. 
Голосували: “за”-7 осіб 

“проти”-0 осіб 
“утрим.”-0 осіб

Вирішили:  Рішення № 252 (додається)

12. Про  погодження  надання  спеціального  дозволу  на  користування
надрами  комунальному  підприємству  “Дилинське  міське  комунальне
господарство” при Долинській міській раді.

обговоривши  питання  стосовно  погодження  комунальному  підприємству
“Дилинське  міське  комунальне  господарство”  при  Долинській  міській  раді
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надання  спеціального  дозволу на  користування  надрами з  метою геологічного
вивчення,  у  тому  числі  дослідно-промислової  розробки,  підземних  вод
Лозуватської  дільниці  Долинського  водозабору,  що  знаходиться  на  території
Долинського  району  Кіровоградської  області,  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Внести  на  розгляд  обласної  ради  проект  рішення  обласної  ради  з

даного питання.
3. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  погодити  надання

комунальному підприємству “Дилинське міське комунальне господарство” при
Долинській  міській  раді  спеціального  дозволу  на  користування  надрами  з
метою геологічного  вивчення,  у  тому числі  дослідно-промислової  розробки,
підземних вод Лозуватської дільниці Долинського водозабору, що знаходиться
на території Долинського району Кіровоградської області.

Голосували: “за”-7 осіб 
“проти”-0 осіб 
“утрим.”-0 осіб

Вирішили:  Рішення № 253 (додається)

13. Про депутатський запит депутата обласної ради Погребнюка А.А.
заслухавши  та  обговоривши  інформацію  депутата  обласної  ради

Погребнюка А.А.  стосовно  його  депутатського  запиту,  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати депутатам Кіровоградської обласної ради підтримати

проект рішення з даного питання.
Голосували: “за”-7 осіб 

“проти”-0 осіб 
“утрим.”-0 осіб

Вирішили:  Рішення № 254 (додається)

На  цьому  голова постійної  комісії  обласної  ради  Кайдаш Ю.А. оголосив
засідання  комісії  закритим  та  подякувала  усім  членам  постійної  комісії  за
оперативність та активну участь у роботі комісії.

Голова постійної комісії                                                                 Ю.Кайдаш

Секретар постійної комісії                                                               А.Погребнюк


